
Begroting 2021 2 november

Geachte voorzitter, college, griffie mede raadsleden en luisteraars van Heiloo.

Wij willen graag beginnen met het vermelden dat wij hier als gehele fractie onder protest 
zitten. Onder protest omdat een meerderheid van de raadsleden geen oog lijkt te hebben 
voor de serieuze situatie waar wij ons nu in bevinden en wij nu bewust, ondanks alle 
maatregelen, een gezondheid risico lopen. Op deze wijze zijn wij geen voorbeeld voor onze 
inwoners en verplichten wij het college en griffie hier ook aanwezig te zijn zonder dat zij hun 
stem in deze kunnen laten horen.

Dan de begroting voorzitter:
Wij willen het college en betreffende ambtenaren bedanken voor de heldere begroting en het 
vele werk wat hierin zit.
Het is een meer dan sluitende begroting met een gezond weerstandsratio. Natuurlijk sluiten 
wij onze ogen niet voor de risico’s en ook de kansen die hierin benoemd worden. Naar onze 
visie is de begroting vanuit diverse en voldoende gezichtspunten belicht.

Zoals wij ook in de algemene beschouwingen hebben toegelicht vinden wij het van belang 
dat we blijven investeren, het is inmiddels wel duidelijk dat investeren doorgaans meer 
perspectief biedt dan bezuinigingen. Op deze wijze gaat  ons voorzieningen niveau niet 
achteruit gaat en mogelijk zelfs vooruit. Ook deze opties zijn uitgewerkt en gedeeltelijk 
meegenomen in deze begroting. Wat is het fantastisch dat wij in een gemeente wonen waar 
dit ondanks de diepe crisis mogelijk is. Denk hierbij onder andere aan een tweede sporthal 
en een maatschappelijke voorziening in Zandzoom.
Natuurlijk zullen er straks partijen zijn die grote woorden gaan gebruiken “ zoals we staan op 
de rand van de afgrond en op deze wijze worden we een artikel 12 gemeente” Voorzitter 
deze begroting laat wat anders zien.

Wij zien ook uit naar de werkwijze van de gemeenteraad waarbij er meer sprake kan zijn van 
burgerparticipatie en samenwerking. 

Een sociale en vitale gemeente
Onze dank voor de uitgebreide uiteenzetting van de voorgenomen beheersmaatregelen.
De beheersmaatregelen zijn naar onze mening een goede aanzet tot het bevorderen van de 
efficiency binnen het Sociaal Domein, er ligt hiervoor een flink pakket aan voorstellen. 
Over de korte termijn beheersmaatregelen willen wij elke kwartaal op de hoogte gesteld 
worden. Wij maken ons hier zorgen over en gaan er van uit dat dit niet ten koste van de 
gevraagde zorg gaat wanneer de aanvraag terecht is. Dus niet te veel en zeker niet te 
weinig. Dit betreft een wankel evenwicht. 

Op maatregel 14; Budget of volumeplafond instellen bij zorgaanbieders willen wij even 
kort op ingaan. Hier maken wij ons ernstig zorgen over, zeker in combinatie met de andere 
maatregelen. Deze maatregel vinden wij te risicovol en in uw beschrijving van deze 
maatregel geeft u al aan dat de gemeente mogelijke rechtszaken zal verliezen. Nu gaat het 
om een onderzoek naar haalbaarheid dus we wachten dit onderzoek wel af maar vragen aan 
u de uitkomsten van dit onderzoek te bespreken binnen de Commissie MZ.



Bij de bijzondere bijstand vinden wij het belangrijk dat ouderen in aanmerking blijven komen 
voor digitale middelen. Ondanks de voorgestelde bezuiniging is hier ook maatwerk te leveren 
ph?  Dit middel kan tegen de vereenzaming helpen. Wat een oplopend probleem is in deze 
tijd.
Wij zijn tegen de gestelde bezuiniging van de mededelingen in de gemeentekrant en zijn dan 
ook mede-indiener van dit Amendement. Juist deze manier van informatie verstrekken is van 
belang voor onze oudere inwoners.

Een aantrekkelijke gemeente
Voor Heiloo-2000 en de inwoners is het van belang dat het Loo plein omgebouwd gaat 
worden naar een werkelijk dorpshart. Leefbaar en voorzien van “bedriegertjes” hoe 
fantastisch zou dat zijn met een mooie zomer dat daar de kindertjes in spelen. PH wanneer 
krijgen wij hier een concrete planning en kostenraming van wel of niet gefaseerd over de 
uitvoering?
Tevens uiten wij ook onze zorg omtrent het fiets parkeren bij het station. De oplossing 
hiervan vinden wij echt te lang duren. Natuurlijk is  dit probleem op het moment minder groot, 
echter het moet opgelost zijn wanneer het weer normaal gaat worden en meer mensen weer 
het openbaar vervoer te gaan gebruiken.

Een leefbare gemeente
Een leefbare gemeente is ook een gemeente welke goed bereikbaar is en waar het prettig 
wonen is met alle gewenste voorzieningen. Veel van onze inwoners zouden de afslag A9 
liever vandaag dan morgen hebben liggen zoals ook wij. Voorzitter het is geen keuze maar 
bittere noodzaak! 

Helaas is dit vertraagd en niet alleen door de PAS echter ook door enkele bezwaren onder 
andere van een partij welke nu in de raad zit, welke moord en brand schreeuwen dat het 
duurder wordt. Dit terwijl ze daar zelf ook een onderdeel van zijn.
Het zo snel mogelijk bouwen van woningen, in Zandzoom, vinden wij ook van belang en 
wachten met belangstelling de uitspraken van de Raad van State af. Er heerst nu eenmaal 
woningnood. Ook zijn wij er van overtuigd dat er inbrei locaties zijn die benut kunnen 
worden. Daarom steunen wij ook de motie van het CDA. 

Wij zijn erg verheugd met het uitbreiden van het groenbeheer. Kijken we naar de nieuwe 
wijken zoals het Melco terrein is dit prachtig gedaan en kunnen we in de oudere wijken een 
inhaal slag gebruiken op een verantwoorde manier die bij het tijdsbeeld van nu past.
Wij hopen dat er binnenkort actie gaat komen in onze gezamenlijk opgezette motie “”Kleine 
woningen”

In de raad van 9 november zullen wij, samen met het CDA, komen met een amendement 
over het onderwerp warmtevisie want wij zijn een plaatselijk partij en pleiten dat er altijd 
ruimte moet blijven voor de couleur locale. Wij hebben ons sterk gemaakt voor lokale 
burgerinitiatieven zoals Duurzaam Heiloo en Heiloo Energie om de standpunten vorm te 
geven binnen de warmte visie.



Een financieel gezonde gemeente

Voorzitter zoals de aangenomen motie al heeft aan gegeven zijn wij voor het terugdringen 
van de bestemmingsreserves. Het betreft 13 bestemmingsreserves die worden overgeheveld 
naar de algemene reserve. Echter hebben wij met één daarvan moeite dat betreft het 
opheffen van het fonds sociale woningbouw. Heiloo-2000 heeft zich in het verleden voor dit 
fonds ingezet en wil graag dat fonds in stand wordt gehouden.
Wij zullen dit amendement dat ook steunen om dit fonds in stand te houden.
Dit geeft ons de mogelijkheid om (indien nodig) bij te sturen in het kader van categorie 1&2.

De WOZ wordt alleen verhoogd met de waarde stijging van de woningen welke ingeschat 
zijn. Wij zijn blij dat u geen verdere verhoging voorstelt ondanks de onbenutte belasting 
capaciteit van ruim 3,7 mio. Want zouden we werkelijk een artikel 12 gemeente worden dan 
zou direct de WOZ met dit bedrag verhoogd moeten worden.
De afvalstoffenheffing is duidelijk uitgelegd ook nog in de vragen en antwoorden van een 
andere partij. Ondanks de ophef bij burgers en bij sommige partijen in de raad. Welke dit 
denken te kunnen gebruiken als een soort verkiezings item. Voorzitter we moeten anders 
gaan denken en deze manier van grondstoffen inzamelen is de eerste stap.

Voorzitter wij zijn erg benieuwd naar het Geactualiseerde groen beheer plan en zullen daar 
kritisch naar kijken.
Verheugd zijn we naar de opgenomen ambities zoals de minischermen langs het spoor 
waarvan wij beseffen dat nu het meest negatieve scenario is opgenomen. Wanneer we 
kijken naar het traject en de keuzes welke bewoners hebben gemaakt spreken wij de hoop 
uit dat dit de gemeente niet meer dan 1.1 mio gaat kosten

Wij maken ons zorgen om de financiën van de Buch. Zoals ook al aangegeven in de 
algemene beschouwingen. Deze zien wij niet als risico opgenomen in de begroting is dit 
reëel ph? 
Dit was onze eerste termijn voorzitter dank u wel.


